
Jeg begyndte at dampe, og stoppede med smøgerne, og vandpiben. Jeg får det fix jeg skal have, og 

kan smage og lugte mere igen, og så dufter det endda bedre, jeg syntes det er grotesk at de gør de 

ulovligt, jeg forstår ikke at de ikke starter med at øge sikkerheden på cigaretterne end at gøre 

dampen ulovlig.  

Dampen har hjulpet mig rigtig meget, og er super glad for det! 
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